
Saksprotokoll i Kulturutvalget - 03.09.2019  
 
Drøftingstema:  
Vi ønsker en diskusjon på brukerbetaling og satser for Indre Fosen kulturskole. Burde vi ha en 
sats for alle, eller skal vi fortsette som før?  
 
Oppsummering av drøftingen:  
Kulturutvalget gikk inn for at kulturskolen skal ha én brukerbetalingssats, og at forskjellen på 
vanlig brukerbetaling og gruppe skal utlignes i løpet av en 2 års tid. Satsen for grupper skal da 
heves suksessivt til vi får lik brukerbetaling for alle tilbud i kulturskolen. Dette forsvares med at 
de som har undervisning i store grupper får over dobbelt så lang undervisningstid enn de som 
har en-til-en undervisning, og derfor er det ingen grunn til å ha redusert brukerbetaling for 
storgrupper.  
Når det gjelder brukerbetalingssatsen, så ser vi at Indre Fosen kulturskole generelt ligger litt 
under de kommune som vi kan sammenligne oss med, noe som også er et ønske fra 
kulturutvalget. 
For kulturskolen vil dette forenkle faktureringen, samt at vi mener dette blir en mer oversiktlig 
og «rettferdig» løsning. 
 
 
 


